

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



2022

ប្រចាំខែ សីហា-កញ្ញា

បច្ចុប្បន្នភាពលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តសម្រាប់
វិស័យវាយនភណ្ឌកាត់ដេរ សម្លៀកបំពាក់
ផលិតផលធ្វើដំណើរ និងកាបូប

មាតិកា

ទំព័រ

- I. បច្ចុប្បន្នភាពលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត ប្រចាំខែសីហា 09
- II. បច្ចុប្បន្នភាពលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត ប្រចាំខែកញ្ញា 09

GMAC ត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៦ ដោយសារតែការកើនឡើងនៃឧស្សាហកម្ម កាត់ដេរ ក្នុងគោលដៅរួមគ្នា ជាសំលេង តែមួយ។ GMAC បានក្លាយជាសមាគម ពាណិជ្ជកម្មដ៏សកម្ម និងលេចធ្លោជាងគេ នៅក្នុងប្រទេស ព្រមជាតំណាងលើកម្ពុជា និងការពារសិទ្ធិ និងផលប្រយោជន៍របស់សមាជិក។ GMAC ផ្តល់នូវវេទិកាសម្រាប់ការ ពិគ្រោះយោបល់និងការពិភាក្សាក្នុង ចំណោមសមាជិក / អ្នកពាក់ព័ន្ធដែលមាន ផលប្រយោជន៍រួមនិងស្វែងរកការអនុម័តនូវ គោលនយោបាយត្រឹមត្រូវដែលអនុញ្ញាតឱ្យ ឧស្សាហកម្មរីកចម្រើននិងអភិវឌ្ឍ។

GMAC ត្រូវបានដឹកនាំដោយសមាជិកគណៈ កម្មាធិការប្រតិបត្តិចំនួន ២៥ រូបដែលមានអ្នក តំណាងមកពីរោងចក្រដែលបានបង្កើតឡើង បានយ៉ាងល្អ។ ពួកគេត្រូវបាន បោះឆ្នោតរៀង រាល់ពីរឆ្នាំម្តង ក្នុងឱកាសមហាសន្និបាតសមា គម។ សមាជិកជាប់ឆ្នោតត្រូវទទួលខុសត្រូវ ក្នុងការផ្តល់ដំបូន្មាន លើយុទ្ធសាស្ត្រ និងការ អភិវឌ្ឍគោលនយោបាយ ចំណែកប្រតិបត្តិ ការពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃត្រូវបានធ្វើឡើង ដោយបុគ្គលិកលេខាធិការជំនាញ ២៣ រូប។

I. បច្ចុប្បន្នភាពនៃលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត ប្រចាំខែសីហា

អនុក្រឹត្យ

១. អនុក្រឹត្យ១៦៦ អនក្រ.បក ចុះថ្ងៃទី១២ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២២ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាស្តីពីការឈប់សម្រាកការងាររបស់មន្ត្រីរាជការ និងយោធិក កម្មករ ប្រចាំឆ្នាំ២០២៣ ដែលសរុបទាំងអស់មានចំនួន២០ថ្ងៃ។ (ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

សេចក្តីជូនដំណឹង

១. សេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ៤៧៩ កប/អក/ពក ចុះថ្ងៃទី០៥ ខែសីហា ឆ្នាំ ២០២២ របស់អគ្គនាយកដ្ឋានពេទ្យការងារ នៃក្រសួងការងារ និងបណ្តុះ បណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ស្តីពីការបើកវគ្គបណ្តុះបណ្តាលសុវត្ថិភាព និងសុខភាព ការងារដល់គ្រូពេទ្យសហគ្រាស។ ចំពោះនាយករោងចក្រសហគ្រាស គ្រូ ពេទ្យសហគ្រាស និងគ្រូពេទ្យមានបំណងប្រកបរបរជាគ្រូពេទ្យប្រចាំសហ គ្រាស អាចចូលរួមបានក្នុងវគ្គបណ្តុះបណ្តាលនេះ ចាប់ពីថ្ងៃទី០៩ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២២ តទៅ នៅផ្នែកបណ្តុះបណ្តាលនៃនាយកដ្ឋានពេទ្យការងារតាមរយៈលេខ ០១២ ៨៨៨ ៥៦១ ០៦៩ ៤៩៤ ៩៨២ ០៩៨ ៤៧៧ ២៣៤។

(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

២. សេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ២០៨៦៩ អពដ ចុះថ្ងៃទី៣១ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២២ របស់អគ្គនាយកដ្ឋានពន្ធដារ នៃក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ ស្តីពីបញ្ជីឈ្មោះក្រុមហ៊ុន ឬសម្របដែលទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណ ជាភ្នាក់ងារសេវាកម្មពន្ធដារ និងមានសុពលភាព។ ក្នុងគោលបំណងផ្តល់ជាព័ត៌មាន និងជួយសម្រួលដល់ ម្ចាស់សហគ្រាស ក្រុមហ៊ុន ដែលមានបំណងប្រើប្រាស់សេវាពាក់ព័ន្ធនឹងពន្ធដារ (បំពេញបែបបទពន្ធដារ ដាក់លិខិតប្រកាសពន្ធ បង់ប្រាក់ពន្ធប្រចាំខែ និងប្រចាំឆ្នាំជាដើម) ម្យ៉ាងវិញទៀតដើម្បីជៀសវាងការប្រើ ប្រាស់សេវាពាក់ព័ន្ធនឹងពន្ធដារពីបុគ្គលដែលគ្មានអាជ្ញាប័ណ្ណ ដែលនាំឱ្យទទួលរងនូវការពិន័យ និងទោស ទណ្ឌផ្សេងៗ។

(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

II. បច្ចុប្បន្នភាពនៃលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត ប្រចាំខែកញ្ញា

អនុក្រឹត្យ

១. អនុក្រឹត្យលេខ ១៩៦ អនក្រ.បក របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាស្តីពីតារាងភាគនៃប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំ និង តារាងភាគនៃប្រាក់បៀវត្សជាប់ពន្ធប្រចាំខែ។ អនុក្រឹត្យនេះមានគោលបំណងកំណត់តារាងភាគនៃប្រាក់

ចំណូលប្រចាំឆ្នាំ ដែលសម្រេចបានដោយរូបវន្តបុគ្គល សហគ្រាសឯកបុគ្គលនិងចំណែកដែលត្រូវបែងចែក ឱ្យសមាជិកម្នាក់ៗរបស់ក្រុមហ៊ុនសហកម្មសិទ្ធិដែលមិនត្រូវបានចាត់ទុកជានីតិបុគ្គល និងតារាងភាគនៃប្រាក់ បៀវត្សជាប់ពន្ធប្រចាំខែរបស់និយោជិតនិវាសនជន។ អនុក្រឹត្យនេះមានវិសាលភាពអនុវត្តចំពោះពន្ធលើ ប្រាក់ចំណូល និងពន្ធលើប្រាក់បៀវត្ស។
(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

ប្រកាស

១. ប្រកាស ២៤៣ កប/ប្រក.អ.ជ.ក ចុះថ្ងៃទី០៧ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២២ ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជា ជីវៈស្តីពីការឈប់បុណ្យដែលមានប្រាក់ឈ្នួលប្រចាំឆ្នាំ២០២៣ ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យកម្មករ និយោជិត បានឈប់សម្រាកចំនួន២០ ថ្ងៃ។ ម្ចាស់ ឬនាយករោងចក្រសហគ្រាស អាចបែងចែកឱ្យកម្មករ និយោជិត បានឈប់សម្រាកដោយផ្លាស់វេនគ្នាបាន ប្រសិនបើចាំបាច់ ឬមិនអាចផ្អាកផលិតកម្មបាន។ ការផ្លាស់ប្តូរនេះ ត្រូវរក្សាទុកនៅបញ្ជីឈ្មោះកម្មករ និយោជិត ជាប្រចាំសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យរបស់អធិការការងារ។
(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

២. ប្រកាស ២៤៧/២២ កប/ប្រក.ខ.ល ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២២ ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាល វិជ្ជាជីវៈស្តីពីការកំណត់ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាសម្រាប់កម្មករ និយោជិតផ្នែកវាយនភណ្ឌ កាត់ដេរ ផលិត ស្បែកជើង និងផលិតផលធ្វើដំណើរ និងកាបូប សម្រាប់ឆ្នាំ២០២៣។ ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមាសម្រាប់កម្មករ និយោជិតសម្រាប់ឆ្នាំ២០២៣ ត្រូវបានកំណត់ជាផ្លូវការចំនួន២០០ (ពីររយ ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ)។ សម្រាប់កម្មករ និយោជិត សាកល្បងចំនួន ១៩៨ (មួយរយកៅសិបប្រាំបី)ដុល្លារអាមេរិក ក្នុងមួយខែ។
(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

សេចក្តីជូនដំណឹង

១. សេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ០៣៦ កប/ស.ជ.ណ អជក ចុះថ្ងៃទី០៧ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២២ របស់ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ស្តីពីការអនុវត្តការឈប់សម្រាកក្នុងពិធីបុណ្យភ្ជុំបិណ្ឌឆ្នាំ២០២២។ ម្ចាស់ ឬនាយក រោងចក្រ សហគ្រាសទាំងអស់ដែលស្ថិតក្នុងដែនអនុវត្តនៃច្បាប់ស្តីពីការងារ ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យកម្មករ និយោជិតទាំងអស់របស់ខ្លួនឈប់សម្រាកដោយមានប្រាក់ឈ្នួលនាឱកាសពិធីបុណ្យភ្ជុំបិណ្ឌខាងមុខនេះ ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ គឺថ្ងៃទី២៤-២៥ និងថ្ងៃទី២៦ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២២។

ចំពោះរោងចក្រ សហគ្រាសទាំងឡាយណា ដែលកម្មវត្ថុអាជីវកម្មមានចរិតលក្ខណៈសកល ត្រូវប្រព្រឹត្តទៅ ជាប្រចាំ និងមិនអាចបញ្ឈប់សកម្មភាពបាន ម្ចាស់ ឬនាយករោងចក្រ សហគ្រាសត្រូវរៀបចំបែងចែកឱ្យកម្មករ និយោជិតបានឈប់សម្រាកទៅតាមថ្ងៃបុណ្យនីមួយៗដោយផ្លាស់វេនគ្នា ។ ម្ចាស់ ឬនាយករោងចក្រ សហ

គ្រាស ត្រូវរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះ កម្មករនិយោជិតដែលត្រូវផ្លាស់ប្តូរគ្នាឈប់សម្រាកតាមកាលបរិច្ឆេទនីមួយៗ ខាងលើ និងរក្សាទុកជាប្រចាំសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យរបស់អធិការការងារ។

(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

លិខិតផ្សេងៗ

១. លិខិតលេខ ៣០០៥ ក.ប/អ.ក ចុះថ្ងៃទី០៩ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២២ របស់នាយកដ្ឋានការងារ ស្តីពីគោលការណ៍ណែនាំ ក្នុងការពិន័យចំពោះម្ចាស់ ឬនាយករោងចក្រ សហគ្រាស គ្រឹះស្ថាន ដែលប្រើប្រាស់ហត្ថពលកម្មបរទេសគ្មានប័ណ្ណការងារ និងសៀវភៅការងារ។ អគ្គនាយកដ្ឋានការងារ បានធ្វើការណែនាំដល់នាយកដ្ឋានមុខរបរ និងហត្ថពលកម្ម និងមន្ទីរការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈរាជធានី ខេត្តថា ចំពោះម្ចាស់ ឬនាយករោងចក្រ សហគ្រាស គ្រឹះស្ថានដែលប្រើប្រាស់ហត្ថពលកម្មបរទេសគ្មានប័ណ្ណការងារនិងសៀវភៅការងារ និងគ្មានលិខិតអនុញ្ញាតឱ្យប្រើប្រាស់ហត្ថពលកម្មបរទេស អធិការការងារត្រូវធ្វើការពិន័យតែម្តង ដោយត្រូវអនុវត្តទៅតាមច្បាប់ និងលិខិតបទដ្ឋានដែលមានជាធរមាន។ ក្នុងលិខិតនេះបានបង្ហាញពីការពិន័យអន្តរកាលទៅតាមបទល្មើសដែលបានប្រព្រឹត្តដូចមាននៅក្នុងលិខិតនេះ។

(ព័ត៌មានលម្អិតសូមមើលឯកសារយោង)

តាក់តែងឡើងដោយ
នាយកដ្ឋានផ្នែកច្បាប់ និងការងារ
នៃសមាគមរោងចក្រកាត់ដេរនៅកម្ពុជា (GMAC)

អាសយដ្ឋាន៖ តំបន់សេដ្ឋកិច្ចពិសេសភ្នំពេញ ផ្លូវជាតិលេខ៤ ភូមិត្រពាំងគល់ សង្កាត់កន្ទោក ខណ្ឌកំបូល
រាជធានីភ្នំពេញ

ទូរស័ព្ទ៖ (៨៥៥)២៣-៣០១-១៨១

ទូរសារ៖ (៨៥៥) ២៣-៨៨២-២៦០

អ៊ីម៉ែល៖ www.info@gmac-cambodia.org

វេបសាយ៖ www.gmac-cambodia.org

ហ្វេសប៊ុក៖ www.facebook.com/gmacpage

លេខទំនាក់ទំនងការិយាល័យច្បាប់៖ (៨៥៥) ៨៨-៨១២ ២១៣៣ សម្រាប់ភាសាខ្មែរ-អង់គ្លេស
(៨៥៥) ៨៨ ៨០៨ ០២២៨ សម្រាប់ភាសាខ្មែរ-ចិន